

# Royal Combi

## HISTOIRE - STORYTELLING

Créé en / Created in : 1920

Créé en 1920, le Royal Combi, liqueur étonnement moderne pour l'époque, devient la préférée des officiers du « Cadre Noir », de l'École de Cavalerie toute proche. Savant mélange de l'Original Combi, de l'Élixir Combi et de cognac d'exception, elle symbolise l'esprit festif des années folles assurant la renommée de la Distillerie Combi tout au long du XXe siècle.

*An astonishingly modern liqueur for its times, Royal Combi, quickly became the favourite tippie of the Cadre Noir Officers from the nearby School of Cavalry. A judicious blend of L'Original Combi, Elixir Combi and premium cognac, it's sophisticated, smooth yet punchy character was perfectly in tune with the festive atmosphere of the roaring twenties and largely contributed to the renown of the Distillery throughout the twentieth century up to today.*



## PRODUIT - PRODUCT

<b>% vol. :</b>	38
<b>Sucre / Sugar (g/L) :</b>	250
<b>Process :</b>	<b>Distillation</b>
<b>Fruits &amp; Plantes / Fruits &amp; Botanicals :</b>	Oranges douces et amères, épices de l'Élixir Combi et cognac. <i>Sweet and bitter oranges, spices (see Elixir Combi)</i>

Suave, équilibrée, sa profondeur épicée, corsée et vanillée aux notes de cuir, est élégamment portée par la fraîcheur intense et la légère amertume des zestes d'oranges. L'infusion d'épices, préparée avec soin, donne une persistance aromatique incroyable en bouche.

*Suave, perfectly balanced with a deep spicy backdrop to notes of leather and vanilla elegantly offset by the fresh and intense flavour of bitter orange zest. The carefully prepared infusion of spices contributes to the highly aromatic persistence in the mouth.*

## DISTINCTIONS - AWARDS



Distillerie Combi - 48 rue Beaurepaire 49400 Saumur - FRANCE  
+33 (0)241.402.300 info@combi.fr export@combi.fr  
TVA FR56410292684 - SIRET 41029268400017 - APE 1101Z

[www.combi.fr](http://www.combi.fr)

DISTILLERIE  
**COMBI**  
FRANCE 1834